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Присвојни придеви

Приручник из пословне комуникације 2

Присвојни придеви од властитих имена који се завршавају на -ов/-ев и -ин

пишу се великим почетним словом.

Присвојни (или посесивни) придеви су речи које показују да нешто припада

некоме. На пример, у реченици Маријина књига је лепа, Маријина је присвојни

придев који указује да књига припада Марији. Дакле, они служе да обележе

власништво или припадност.

Марков, Србинов, Петровићев, Десанкин, Академијино (издање), Нолитов 

(подухват), Де Голов (портрет), Газелин (лук)

❖ Присвојни придеви од властитих имена изведени осталим суфиксима пишу се 

малим словом

његошевски (стих), донкихотовски (поступак), будванско (лето), вуковски (језик), 

вук-даничићевска акцентуација (али Вук-Даничићева акцентуација), божји, 

господњи, божићни, ускршњи, новогодишњи

Уколико присвојни придев представља властито име, пише се великим почетним 

словом

Новосадска банка, Футошки пут, Бечки договор, Бранденбуршка капија

Није тешко 

писати правилно!
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